
1 
 

ПРОТОКОЛ 
от 

проведено съвместно заседание на ПК по Образование, култура и социални дейности 
(ОКСД) и ПК по Бюджет, финанси и данъчна политика (БФДП) 

 
Днес, 21.06.2024 г. (петък), от 13.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 
съвместно заседание на ПК по ОКСД и ПК по БФДП, в състав: 
 
 ПК по БФДП присъства Отсъства забележка 
1. Иван Батов – председател     
2. Мариана Вълкова– зам.-председател     
3. Стоян Стоянов- член     
4. Александър Алексиев - член     
5. Христо Кюркчиев - член     
6. Александър Горчев     

и 
 ПК по ОКСД присъства Отсъства забележка 
1. Александър Горчев – председател     
2. Хава Хамидова – зам.-председател     
3. Ангел Ангелов- член     
4. Минчо Минчев - член     
5. Мариана Вълкова - член     

 
 
 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – 
председател на ОбС. 
 От заседанието по уважителни причини отсъства Христо Кюркчиев. 
 Заседанието се откри и ръководи от Александър Горчев – председател на ПК по 
ОКСД. 
 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения по 
него. 
 Инж. Ян. Йорданов предложи в дневния ред да се включи като допълнителна точка - 
докладна записка относно проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за 
изграждане на обект: „Кабелна линия - Средно напрежение 20 Kv за присъединяване на 
фотоволтаична електрическа централа с мощност 799,2 Kw в ПИ 23340.43.6, с. Драгоево, 
общ. Велики Преслав, обл. Шумен“. 
 Г-н Ив. Батов предложи т. 2 да се разгледа като т. 1. 
 Г-н Горчев предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 
 С 8 гл. „за” предложението се прие. 
 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред с направеното 
предложение за промяна. 
 С 8 гл. „за” се прие следния 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Докладна записка от д-р Йошенка Ненчева – управител на „МБАЛ – Велики Преслав“, 
относно приемане на финансовия отчет за 2023 година на „МБАЛ - Велики Преслав” ЕООД. 
2. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно Оперативна работна 
програма на Общински съвет – Велики Преслав за периода м. юли – м. декември 2024 г. 
3. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на бюджет 
2024 г.  
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4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на Бюджет 
2024 г. на Община Велики Преслав във връзка с допълнително финансиране на ОУ „Христо 
Ботев“, с. Златар. 
5. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно възлагане на услугата 
„грижа в дома” като услуга от общ икономически интерес /УОИИ/ по проект BG05SFPR002-
2.001-0064 „Грижа в дома в община Велики Преслав“, процедура BG05SFPR002-2.001 
„Грижа в дома” по Програма „РЧР” 2021-2027 
6. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно одобряване на 
командировъчни разходи за периода 01.01.2024 - 31.05.2024 година. 
7. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проектиране и 
допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: „Кабелна линия - Средно 
напрежение 20 Kv за присъединяване на фотоволтаична електрическа централа с мощност 
799,2 Kw в ПИ 23340.43.6, с. Драгоево, общ. Велики Преслав, обл. Шумен“. 
 
 
По т. 1: приемане на финансовия отчет за 2023 година на „МБАЛ - Велики Преслав” ЕООД. 
Д-р Ненчева - управител на МБАЛ, представи докладната записка и проекта за решение, и 
даде допълнителни разяснения по отчета за 2023 г. Д-р Ненчева запозна съветниците с 
основните проблеми - финансов и човешки фактор, и рисковете, които стоят пред болницата. 
Тя и главният счетоводител на болницата отговориха на поставени въпроси от общинския 
съветник - Александър Горчев, касаещи изработените, натрупани и неизплатени средства - 
надлимитна дейност за Нервно отделение; сформираната счетоводна загуба в размер на 78 
хил. лв.; изплаща ли се договорената по КТД минимална работна заплата за медицинските 
специалисти; предоставената субсидия от Общината, в размер на 100 хил. лв., - за какво се 
използва и др. 
 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 5 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
 
По т.2 Оперативна работна програма на Общински съвет – Велики Преслав за периода м. 
юли – м. декември 2024 г. 
 Отношение по Плана за работа на ОбС взеха Ан. Ангелов, М. Минчев, Ал. Горчев. 
 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 5 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
 
 
По т.3: промяна на бюджет 2024 г.  
 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 5 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
 
По т.4: промяна на Бюджет 2024 г. на Община Велики Преслав във връзка с допълнително 
финансиране на ОУ „Христо Ботев“, с. Златар.  
 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 5 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
 
 
По т.5: възлагане на услугата „грижа в дома” като услуга от общ икономически интерес 
/УОИИ/ по проект BG05SFPR002-2.001-0064 „Грижа в дома в община Велики Преслав“, 
процедура BG05SFPR002-2.001 „Грижа в дома” по Програма „РЧР” 2021-2027 г. 
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 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 5 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
 
 
По т.6: възлагане одобряване на командировъчни разходи за периода 01.01.2024 - 31.05.2024 
година. 
 Изказване по докладната направи г-н Ив. Батов. 
 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 5 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
 
 
По т.7: проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: 
„Кабелна линия - Средно напрежение 20 Kv за присъединяване на фотоволтаична 
електрическа централа с мощност 799,2 Kw в ПИ 23340.43.6, с. Драгоево, общ. Велики 
Преслав, обл. Шумен“. 
 Доуточняващ въпрос по докладната постави г-н Ив. Батов – имотите общинска 
собственост – обработваеми земи ли са; от къде точно ще преминава трасето и даването на 
съгласие от наша страна - няма ли да възпрепятства ползването на имотите. 
 Отношение по докладната взе и г-н Ал. Горчев. 
 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 
 С 3 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 1 гл. „въздържал се“ ПК по ОКСД прие решението 
по докладната. 
 С 3 гл. „за”, 1 гл. „против“ и 1 гл. „въздържал се“ ПК по БФДП прие решението 
по докладната. 
 
 
 
 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14,30 ч. 
 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 
 
 
 Ал. Горчев,  п 
 Председател на ПК по ОКСД 
  
 Ив. Батов, п 
 Председател на ПК по БФДП 
 
 
 Изготвил: Т. Янкова – гл. спец АО в Звено за обслужване на ОбС 
 


